
Zápisnica z 9. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Kvačanoch, konaného dňa 

19.10.2023 v zasadačke OcÚ Kvačany od 18,00 – 20,30 hod. 
Prítomní poslanci: Adriana Bošancová, Anna Drbjaková, Roman Lasák, PaedDr. Jana 

Odleváková, Miroslava Sihocká, Mgr. Ján Rypák 

Hlavný kontrolór obce PhDr. Marcela Jašková  

Neprítomní poslanci:  

Hostia:   Mgr. Mária Rypáková, Bc. Soňa Tkáčová, Mgr. Martina Baluchová  

Zapisovateľka:  Katarína Kunová 

 

P r o g r a m : 
 

1. Otvorenie zasadnutia. 

2. Prerokovanie a schválenie rozpočtových opatrení.  

3. Žiadosť o odpustenie poplatku za TKO na rok 2023. 

4. Prerokovanie žiadosti o navýšenie rozpočtu školského zariadenia – Školskej jedálne pri ZŠ 

v Kvačanoch. 

5. Správa o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach za školský rok 

2022/2023.  

6. Správa o výchovno-vzdelávacích výsledkoch a podmienkach materskej školy za školský rok 

2022/2023. 

7. Prerokovanie Výročnej správy obce Kvačany za rok 2022 a Správy nezávislého audítora 

z overenia individuálnej účtovnej závierky a konsolidovanej účtovnej závierky 

a konsolidovanej výročnej správy obce Kvačany za rok 2022. 

8. Prerokovanie a schválenie nájomnej zmluvy v bytovom dome č. 257 pre byty č.1,2,3,4,5. 

9. Prerokovanie žiadosti o nájom pozemku.  

10. Rôzne. 

11. Záver. 

 

1. Rokovanie OZ otvoril starosta obce Jozef Grúň o 18,00 hod. Privítal všetkých prítomných. 

Starosta konštatoval, že prítomní sú 6 poslanci zo 6, teda je OZ uznášaniaschopné. Za zapisovateľku 

bola určená Katarína Kunová. Za overovateľov zápisnice určil Adrianu Bošancovú a PaedDr. Janu 

Odlevákovú. 

Hlasovalo:  za -    6 / Adriana Bošancová, Anna Drbjaková, Roman Lasák,           

                                                    PaedDr. Jana Odleváková, Miroslava Sihocká, Mgr. Ján Rypák/ 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

Starosta prečítal program, ktorý poslanci schválili bez pripomienok. 

Hlasovalo:  za -    6 / Adriana Bošancová, Anna Drbjaková, Roman Lasák,           

                                                    PaedDr. Jana Odleváková, Miroslava Sihocká, Mgr. Ján Rypák/ 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

2. Starosta obce informoval, že bolo spracované RO č. 5/2023.  

RO rieši presun finančných prostriedkov: 

- ktoré boli použité na obkopanie základov na BD č. 257 kvôli vlhkosti, kde bola zemina umiestnená 

nad izoláciou. Bol vykonaný výkop o hĺbke 50-60 cm, položené rúry na odvod dažďovej vody do 

trativodov a zasypané pieskom. Do budúcna by bolo potrebné osadenie obrubníkov, 



- za nákup kuchynskej linky do hasičskej zbrojnice, vypracovanie projektovej dokumentácie ku 

kolaudácii telocvične a dotiahnutie elektriny na strelnicu v Jamníku, ktorá sa bude robiť v najbližších 

dňoch.  

Potom starosta prečítal návrh uznesenia: 

a) Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie návrh rozpočtového opatrenia OcÚ č. 5/2023 a schvaľuje 

rozpočtové opatrenie OcÚ č. 5/2023 v pôvodnom znení návrhu. 

Hlasovalo:  za -    6 / Adriana Bošancová, Anna Drbjaková, Roman Lasák,           

                                                    PaedDr. Jana Odleváková, Miroslava Sihocká, Mgr. Ján Rypák/ 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

3. Starosta obce informoval, že na obecný úrad boli doručené žiadosti na úľavu poplatku za 

komunálny odpad na rok 2023. Podľa schváleného Dodatku č. 3 k VZN č. 5/2015 o miestnych 

daniach a miestnom poplatku za KO a DSO je poplatok za TKO pre občanov, ktorí sa na území obce 

nezdržiavajú vo výške 10 €. Tieto žiadosti poslanci zobrali na vedomie a poplatok schválili. Potom 

starosta prečítal návrh uznesenia: 

a) Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie žiadosť Blaženy Úškrtovej o úľavu na poplatku za 

komunálny odpad na rok 2023, 

b) obecné zastupiteľstvo schvaľuje úľavu na poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné 

odpady podľa § 24 Dodatku č. 3 k VZN Obce Kvačany č. 5/2015 o miestnych daniach a miestnom 

poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady na území obce Kvačany pre Blaženu 

Úškrtovú, nakoľko sa dlhodobo zdržiava v meste Liptovský Mikuláš,  

Hlasovalo:  za -    6 / Adriana Bošancová, Anna Drbjaková, Roman Lasák,           

                                                    PaedDr. Jana Odleváková, Miroslava Sihocká, Mgr. Ján Rypák/ 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

c) obecné zastupiteľstvo berie na vedomie žiadosť p. Jaroslava Slotku o úľavu na poplatku za 

komunálny odpad na rok 2023,  

d) obecné zastupiteľstvo schvaľuje úľavu na poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné 

odpady podľa § 24 Dodatku č. 1 k VZN Obce Kvačany č. 5/2015 o miestnych daniach a miestnom 

poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady na území obce Kvačany na Martina 

Slotku, nakoľko sa dlhodobo nezdržiava v obci Kvačany. 

Hlasovalo:  za -    6 / Adriana Bošancová, Anna Drbjaková, Roman Lasák,           

                                                    PaedDr. Jana Odleváková, Miroslava Sihocká, Mgr. Ján Rypák/ 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

4. Starosta odovzdal slovo riaditeľke ZŠ p. Mgr. Rypákovej, ktorá poslancom odôvodnila žiadosť 

o navýšenie rozpočtu školskej jedálne 3 mesiace a potreby pracovnej sily. V minulosti bola táto sila 

riešená cez úrad práce, v súčasnosti však táto možnosť nie je. Zatiaľ to bolo riešené cez čiastočný 

úväzok zamestnanca ZŠ. Toto riešenie je však len dočasné. Na upratovanie telocvične by sa od 

1.11.2023 zobral zamestnanec na polovičný úväzok s pracovnou dobou od 5,30 hod do 7,30 hod a od 

15,00 hod do 17,00 hod.  Do rozpočtu na rok 2023 boli zahrnuté navýšené prostriedky na mzdy, lebo 

bolo jasné, že sa budú navyšovať platy. Do rozpočtu na rok 2024 však takéto informácie nie sú. Bolo 

spracované RO , ktoré poslanci schválili. Starosta následne prečítal návrh uznesenia: 

a) Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie žiadosť Základnej školy v Kvačanoch na navýšenie 

rozpočtu školského zariadenia – Školskej jedálne pri ZŠ v Kvačanoch na mesiace október – 

december 2023 vo výške 1.510,00 €, 



b) obecné zastupiteľstvo schvaľuje žiadosť Základnej školy v Kvačanoch na navýšenie rozpočtu 

školského zariadenia – Školskej jedálne pri ZŠ v Kvačanoch na mesiace október – december 2023 vo 

výške 1.510,00 €, 

c) obecné zastupiteľstvo berie na vedomie návrh rozpočtového opatrenia ZŠ č. 3/2023 a schvaľuje 

rozpočtové opatrenie ZŠ č. 3/2023 v pôvodnom znení návrhu. 

Hlasovalo:  za -    6 / Adriana Bošancová, Anna Drbjaková, Roman Lasák,           

                                                    PaedDr. Jana Odleváková, Miroslava Sihocká, Mgr. Ján Rypák/ 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

5. Starosta odovzdal slovo riaditeľke ZŠ, ktorá prítomných informovala o správe za školský rok 

2022/2023. Táto bola poslancom zaslaná na preštudovanie e-mailom. Poslanci nemali k správe 

žiadne doplňujúce otázky. Potom starosta prečítal návrh uznesenia:  

a) Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie a súhlasí so Správou o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej 

výsledkoch a podmienkach za školský rok 2022/2023. 

Hlasovalo:  za -    6 / Adriana Bošancová, Anna Drbjaková, Roman Lasák,           

                                                    PaedDr. Jana Odleváková, Miroslava Sihocká, Mgr. Ján Rypák/ 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

Poslanec Roman Lasák sa informoval, prečo sú výberové kritériá na zamestnancov v ZŠ rozdielne, 

nakoľko jeden ide cez výberové konanie a druhý napriamo. Riaditeľka prisľúbila, že zjednotí systém 

prijímania zamestnancov.  

  

6. Starosta odovzdal slovo riaditeľke MŠ p. Bc. Tkáčovej, ktorá informovala poslancov o správe za 

školský rok 2022/2023. Táto bola poslancom tiež zaslaná e-mailom. Poslanci nemali k správe žiadne 

doplňujúce otázky. Riaditeľka MŠ informovala aj o pripravovanom plese, ktorý sa uskutoční 

11.11.2023 v KD v Kvačanoch. Výťažok z plesu bude použitý na MŠ. Touto cestou poprosila OZ 

o príspevok do tomboly a príspevok na nájom KD so zariadením spolu s energiami. Riaditeľka bola 

informovaná o tom, že na základe Uznesenia OZ 3/1/2023 bol schválený príspevok pre všetky 

nepodnikateľské zložky Obce Kvačany v sume 150 € na energie, ktorý sa poskytne na základe 

písomnej žiadosti a príspevok do tomboly sa nebude poskytovať. Riaditeľka ďalej poďakovala za 

schválenie finančných prostriedkov na položenie PVC v jedálni a komisii za rozvoj za natretie 

preliezok, plota a lavíc. Starosta potom prečítal návrh uznesenia: 

a)  Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie a súhlasí so Správou o výchovno – vzdelávacích 

výsledkoch a podmienkach materskej školy za školský rok 2022/2023. 

Hlasovalo:  za -    6 / Adriana Bošancová, Anna Drbjaková, Roman Lasák,           

                                                    PaedDr. Jana Odleváková, Miroslava Sihocká, Mgr. Ján Rypák/ 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

7. Starosta informoval, že audítorom bola overená výročná správa obce Kvačany za rok 2022, ako aj 

individuálna účtovná závierka a konsolidovaná účtovná závierka. Správy audítora ako aj výročná 

správa bola poslancom zaslaná e-mailom. Poslanci nemali k zaslaným materiálom žiadne otázky ani 

pripomienky. Starosta prečítal návrh uznesenia: 

a) Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie Výročnú správu obce Kvačany za rok 2022 a Správy 

nezávislého audítora z overenia individuálnej účtovnej závierky a konsolidovanej účtovnej závierky 

a konsolidovanej výročnej správy obce Kvačany za rok 2022. 

Hlasovalo:  za -    6 / Adriana Bošancová, Anna Drbjaková, Roman Lasák,           

                                                    PaedDr. Jana Odleváková, Miroslava Sihocká, Mgr. Ján Rypák/ 

proti –   0  



zdržal sa –  0 

 

8. Starosta informoval o zaslaných žiadostiach na opakované uzatvorenie nájomných zmlúv v BD č. 

257 a to pre byt č. 1 p. Burdelová, byt č. 2 p. Krajčiová, byt č. 3 p. Martináková, byt č. 4 p. Hajková 

a byt č. 5 p Račko. Všetci nájomníci majú splnené podmienky na opakované uzatvorenie nájomných 

zmlúv, nie sú evidované žiadne nedoplatky. Nájomná zmluva na byt č. 1 sa uzatvára na 10 rokov, na 

byty č. 2,3 a 4 na 1 rok a na byt č. 5 na 3 roky. Následne starosta prečítal návrh uznesenia: 

a) Obecné zastupiteľstvo schvaľuje žiadosť Anny Burdelovej o opakované uzavretie nájomnej 

zmluvy v bytovom dome B 12 č. 257 byt č. 1, 

b) obecné zastupiteľstvo poveruje starostu obce podpísaním nájomnej zmluvy v bytovom dome B 12 

č. 257 byt č. 1 s p. Annou Burdelovou na 10 rokov, 

Hlasovalo:  za -    6 / Adriana Bošancová, Anna Drbjaková, Roman Lasák,           

                                                    PaedDr. Jana Odleváková, Miroslava Sihocká, Mgr. Ján Rypák/ 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

c) obecné zastupiteľstvo schvaľuje žiadosť Magdalény Krajčiovej o opakované uzavretie nájomnej 

zmluvy v bytovom dome B 12 č. 257 byt č. 2, 

d) obecné zastupiteľstvo poveruje starostu obce podpísaním nájomnej zmluvy v bytovom dome B 12 

č. 257 byt č. 2 s p. Magdalénou Krajčiovou na 1 rok, 

Hlasovalo:  za -    6 /Adriana Bošancová, Anna Drbjaková, Roman Lasák, PaedDr. 

    Jana Odleváková, Miroslava Sihocká, Mgr. Ján Rypák / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

e) obecné zastupiteľstvo schvaľuje žiadosť Emílie Martinákovej o opakované uzavretie nájomnej 

zmluvy v bytovom dome B 12 č. 257 byt č. 3, 

f) obecné zastupiteľstvo poveruje starostu obce podpísaním nájomnej zmluvy v bytovom dome B 12 

č. 257 byt č. 3 s p. Emíliou Martinákovou na 1 rok, 

Hlasovalo:  za -    6 /Adriana Bošancová, Anna Drbjaková, Roman Lasák, PaedDr. 

    Jana Odleváková, Miroslava Sihocká, Mgr. Ján Rypák / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

g) obecné zastupiteľstvo schvaľuje žiadosť Dariny Hajkovej o opakované uzavretie nájomnej zmluvy 

v bytovom dome B 12 č. 257 byt č. 4, 

h) obecné zastupiteľstvo poveruje starostu obce podpísaním nájomnej zmluvy v bytovom dome B 12 

č. 257 byt č. 4 s p. Darinou Hajkovou na 1 rok, 

Hlasovalo:  za -    6 /Adriana Bošancová, Anna Drbjaková, Roman Lasák, PaedDr. 

    Jana Odleváková, Miroslava Sihocká, Mgr. Ján Rypák / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

i) obecné zastupiteľstvo schvaľuje žiadosť Martina Račka o opakované uzavretie nájomnej zmluvy 

v bytovom dome B 12 č. 257 byt č. 5, 

j) obecné zastupiteľstvo poveruje starostu obce podpísaním nájomnej zmluvy v bytovom dome B 12 

č. 257 byt č. 5 s p. Martinom Račkom na 3 roky. 

Hlasovalo:  za -    6 /Adriana Bošancová, Anna Drbjaková, Roman Lasák, PaedDr. 

    Jana Odleváková, Miroslava Sihocká, Mgr. Ján Rypák / 

proti –   0  



zdržal sa –  0 

 

9. Starosta ďalej informoval prítomných o žiadosti o nájom pozemku, ktorá by riešila umiestnenie 

automatu na sviečky v blízkosti cintorínov. Poslanci nájom neschválili, nakoľko naša obec nemá také 

veľké cintoríny ako sú v mestách. V obci sa nachádza aj predajňa, kde je možnosť zakúpenia si 

sviečok alebo náplní do kahancov. Následne starosta prečítal návrh uznesenia: 

a) Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie žiadosť o nájom pozemku pri cintorínoch na umiestnenie 

samoobslužného predajného automatu alebo predajného samoobslužného pultu na náplne do 

kahancov (sviečky), 

b) obecné zastupiteľstvo neschvaľuje žiadosť o prenájom pozemku pri cintorínoch na umiestnenie 

samoobslužného predajného automatu alebo predajného samoobslužného pultu na náplne do 

kahancov (sviečky). 

Hlasovalo:  za -    6 / Adriana Bošancová, Anna Drbjaková, Roman Lasák,           

                                                    PaedDr. Jana Odleváková, Miroslava Sihocká, Mgr. Ján Rypák/ 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

10. Starosta informoval prítomných, že na obecný úrad bola doručená žiadosť vlastníkov BD č. 226 

o vybudovanie parkovacích státí na obecnom pozemku ako aj žiadosť o výrub drevín, ktoré sa 

nachádzajú na mieste, kde by tieto parkovacie miesta mali byť vybudované. Bola doručená  

zápisnica zo schôdze, ktorá sa uskutočnila v BD. Vlastníci bytov súhlasili s výrubom tují a brezy 

a výstavbou parkovacích miest. Výrub drevín by sa uskutočnil na základe dendrologického posudku. 

Poslanci súhlasili s výstavbou parkovacích miest, aby vlastníci neparkovali na príjazdovej ceste 

k BD a tým znemožňovali vstup do garáží a odhŕňaniu snehu. Parkovacie miesta by sa umiestnili 

pomedzi stromy, ktoré sú zdravé. Na vybudovanie parkovacích miest by sa použila vegetačná dlažba. 

Náklady na vybudovanie by znášali vlastníci bytov v BD č. 226.  Starosta následne prečítal návrh 

uznesenia:   

a) Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie žiadosť vlastníkov bytov v BD č. 226 o vybudovanie 

parkovacích státí na obecnom pozemku, 

Hlasovalo:  za -    6 / Adriana Bošancová, Anna Drbjaková, Roman Lasák,           

                                                    PaedDr. Jana Odleváková, Miroslava Sihocká, Mgr. Ján Rypák/ 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

b) obecné zastupiteľstvo schvaľuje žiadosť o vybudovanie parkovacích státí na obecnom pozemku 

na náklady žiadateľa vrátane vypracovania projektovej dokumentácie. 

Hlasovalo:  za -    5 / Adriana Bošancová, Anna Drbjaková, Roman Lasák,           

                                                    PaedDr. Jana Odleváková, Miroslava Sihocká/ 

proti –   1 / Mgr. Ján Rypák/  

zdržal sa –  0 

 

Ďalej sa starosta informoval, či sa budú dávať robiť kalendáre s fotkami z obce, alebo sa objedná 

kalendár tak ako v minulom roku. Poslanci sa zhodli na tom, že ak je dosť fotografií, treba urobiť 

vlastný kalendár. Ďalej informoval poslancov, že sme dostali pozvánku do Tvarožnej na oslavu 

bojov, ktoré sa uskutočnia 1. až 3.12.2023, kde by malo ísť 14 - 16 ľudí.  

Ďalej sa informoval, či sa bude meniť výška poukážky, ktoré sú určené pre dôchodcov a sú v sume 4 

€. Poslanci sa zhodli na tom, že výška poukážky bude 5 €, tak ako to bolo v minulom roku. Starosta 

prečítal návrh uznesenia:     

c) obecné zastupiteľstvo schvaľuje navýšenie poukážky pre dôchodcov na sumu 5,00 €. 

Hlasovalo:  za -    6 / Adriana Bošancová, Anna Drbjaková, Roman Lasák,           



                                                    PaedDr. Jana Odleváková, Miroslava Sihocká, Mgr. Ján Rypák/ 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

Starosta informoval o pripravovanom plese MŠ, ktorý sa uskutoční 11.11.2023 v KD v Kvačanoch. 

Podľa uznesenia, bude na základe žiadosti MŠ, poskytnutý príspevok na elektrinu v sume 150 €. 

Starosta sa informoval o tom, či sa nebude upravovať suma za ubytovanie, nakoľko je v súčasnosti 

suma 0,33 € na osobu/noc. Ubytovateľom sa to zle ráta, nakoľko je potrebné zaokrúhľovanie, preto 

poslanci poverili starostu pripravením Dodatku k VZN, kde sa tento poplatok zvýši na sumu 0,50 € 

na osobu/noc. 

 

11. Na záver starosta obce skonštatoval, že boli prerokované všetky body stanoveného programu, 

všetkým prítomným poďakoval a rokovanie ukončil o 20,30 hod. 

 

 

 

 

Zapísal/(a):       Starosta obce:  

Katarína Kunová    ........................................ Jozef Grúň      ....................................... 

 

 

Overovatelia:  

     

Adriana Bošancová             ........................................ 

 

PaedDr. Jana Odleváková         ........................................ 


